
 

DG Dražen Melčić  Služenje i druženje  

Distrikt - 126 Hrvatska 

 

IZVJEŠĆE NADZORNOG ODBORA ZA LIONS GODINU 2015./2016. 

ZAKLJUČNO SA 30. TRAVNJA 2016. 

 

XXII. KONVENCIJA D-126 HRVATSKA, ZAGREB 21.05.2016. 

 

Sukladno čl. 40 Statuta i čl. 14. Pravilnika Saveza udruga lions klubova Hrvatske, izabran je Nadzorni odbor u 

sastavu: PDG Jusuf Šehanović, predsjednik; Ozren Sudić , LC Samobor, član; Srećko Tomas, LC Waldinger,  Osijek, 

član; Vesna Korlaet, LC  Solin, članica, (Alida Perkov, LC Pula izišla iz lionsa) donosi 

IZVJEŠĆE 

Nadzornog odbora o  radu Districta 126 Hrvatske u lions 2015./2016. godini 

 

 Izvješće sadrži: 

1) Stanje broja članstva i klubova u Districtu 126 

2) Aktivnosti Guvernera, Kabineta guvernera i dužnosnika u provođenju plana i programa 

3) Realizacija distriktualnih projekata 

4) Realizacija financijskog plana 

 

(1) District 126 Hrvatska ima: 

1151 lions članova, 

57     lions klubova 

144    leo članova 

13     leo klubova 

U odnosu na lions 2014./2015. godinu broj članova i klubova smanjio se za: lions članova 146, a primljeno je novih 

85 članova a do kraja lions godine očekuje se prijem još 30-tak, tako da bi manje bilo 20 članova, lions klubova manje 

za 3 , leo članova za 35 i broj leo klubova je ostao isti . 

 

(2) Sjednice. Kabinet Guvernera Distrikta je do 30.4.2016. održao 4 sjednice.  

Na, 0. sjednici, užeg sastava Kabineta guvernera, održanoj krajem rujna 2015. u Zadru, konstituiran je ovogodišnji 

Kabinet guvernera i sa svim članovima i predsjednica povjerenstava dogovoren je plan aktivnosti i djelovanja. 

1. sjednica proširenog sastava Kabineta guvernera, održana je krajem listopada 2015. u Dubrovniku, na 25. obljetnicu 

osnutka Lions kluba Sveti Vlaho, prvog osnovanog kluba u Hrvatskoj. Sjednica je imala svečani karakter, a između 

ostalih uglednih gostiju iz zemlje i inozemstva svečanosti je nazočio i međunarodni predsjednik LCI dr. Jitsuhiro 

Yamada.    

2. i 3. operativna sjednica Kabineta guvernera održane su u Poreču i Osijeku u prosincu 2015. odnosno ožujku 2016. 

Prilikom sjednice održane u Osijeku zasjedalo je i Vijeće Guvernera. Tom prilikom prikazane su sve aktivnosti 

Distrikta do tada, kao i aktualnu situaciju vezanu na članstvo i edukaciju potencijalnih lidera našeg Distrikta. 

Uz svaku od sjednica, održane su i sjednice našeg Leo Distrikta. 

Međunarodni susreti. Od međunarodnih susreta, najvažniji su bili sudjelovanja delegacija našeg Distrikta na Lions 

Europa Forumu u Augsburgu, Njemačka, i na Lions Mediteranskoj konferenciji održanoj na Malti. Osim toga, 

Guverner je posjetio districte u Italiji i Mađarskoj. Do kraja lions godine planira se još sudjelovanje na Lions Central 

and Eaust Europe Initiative Conference u Novome Sadu, sudjelovanje na Konvenciji pobratimljenog Distrikta 

Makedonije i na Lions regati Mađarskog distrikta. 

Edukacija. U Districtu se posvećuje velika pažnje edukaciji budućih potencijalnih lidera našeg. Kroz Regional Lions 

Leadership Institute, napravljenog po najvišim korporativnim standardima, prošlo je 50-ak naših lionsa iz mnogih 

klubova. 

Posjeta klubovima. Guverner je osobno posjetio većinu klubova Districta. Rado se odazivao pozivima i sam inicirao i 

održavao prezentacije o lionizmu za potencijalne i nove članova u nekolicini klubova (LC Šibenik, LC Luce, LC 

Agram, LC Vukovar, LC Zadar, LC Grić, LC Zrinjevac). Do kraja lions godine plan je obići još nekoliko klubova.  

Donošenje i izvršavanje odluka. Sve odluke Guvernera i povjerenstava donesene su i realizirane u skladu s 

pozitivnim propisima i aktima LCI i Districta 126 Hrvatska. 



 

(3) Distriktualni projekti. Ostvareni su svi planirani distriktualni projekti, Poster mira, Esej o miru, Foto 

natječaj, glazbeno natjecanje Lions Grand Prix i međunarodna 18. humanitarna regata „Jedrima protiv droge“.   

 

(4) Realizacija financijskog plana.  

Prihodi. Prihodi Distrikta bili su od članarine (ostvareno 210.900,00, planirano 241.800,00 kn), donosa sredstava iz 

prošle godine (sredstva LCFI projekt Crikvenica – 59.633,40 kn), sredstva edukacije po programu Regional Lions 

Leadership Institute (49.977,15 kn), regate (193.339,00 kn), LCFI projekt – pomoć izbjeglicama (950,00 kn), Kamp i 

razmjena mladeži (32.706,45 kn), ostali prihodi (refundacije, kamate i sl.) – 9.218,03 kn). Nisu ostvarena sredstva od 

marketinga (planirano 5.000,00 kn) i sa stavke ostalo (planirano 5.000,00 kn).  

UKUPNO 556.724,07 kn (planirano 261.800,00 kn) 

Rashodi. Obveze iz prošle godine 72.789,40 kn., Kamp i razmjena mladih 10.000,00 kn, Program Leo districta 

16.803,07 kn, Grand Prix 5.000,00 kn, Edukacija 60.687,69 kn, Poster mira 5.079,69 kn, Regata „Jedrima protiv 

droge“ 106.873,71 kn, ostala Povjerenstva 2.101,84 kn, troškovi Kabineta 43.214,38 kn, Ured Districta 50.627,22 kn, 

informatizacija i web 16.250,00 kn, platni promet, troškovi banke 4.443,60 kn Europa Forum 2016. 15.954,62 kn, 

Mediteranska konvencija 4.770,40 kn, posjeta drugim distriktima 3.384,89 kn, gostovanje međunarodnih dužnosnika 

4.653,00 kn. 

UKUPNO 442.633,51 kn. 

Iz gore navedenih podatka vidljivo je da se prihodi nisu realizirali u predviđenim planiranim okvirima ponajviše zbog 

neplaćanja članarine pojedinih klubova. S obzirom na trenutno stanje u pojedinim klubovima za očekivati je da se dio 

prihoda niti neće realizirati. Prema procjeni Guvernera od ukupno 33.960,00 kn nenaplaćene članarine realno je 

očekivati da će se do kraja godine naplatiti cca  20.000 kn , a neće se naplatiti 11.960 kn. Taj iznos odnosi najvećim 

dijelom od brisanih klubova ali i klubova koji nisu platili ni članarinu LCI. 

Za distriktualne projekte (povjerenstva) planirano po financijskom planu bilo je 101.400,00 kn a prihodovano i 

utrošeno 186.546,00. Za operativne troškove Kabineta i Ured Distrikta te administrativne troškove bilo je planirano 

112.400,00 kn a prihodovano i utrošeno 114.634,60. 

Ostale stavke u su uglavnom u okviru planiranih Financijskim planom na Konvenciji u Našicama osim one stavke 

koje su prenesene iz prošle godine i plaćene u ovoj godini kao što je Kamp mladih.  

Što se tiče rashodovne strane još se očekuje realizacija pojedinih aktivnosti i isplata sredstava poslije njihove 

realizacije / konvencija, magazin, direktorij, Regata i dr.  

Zaključak: District se u ovoj lions godini sa trošenjem sredstava ponašao racionalno i štedljivo u skladu s vremenima 

u kojima se nalazimo. 

 

Temeljem svega iznesenog, Nadzorni odbor predlaže Konvenciji da prihvati ovo Izvješće. 

 

 

 

U Zagrebu, 21.05.2016.       Nadzorni odbor: 

 

        PDG Jusuf Šehanović, predsjednik 

 

     …………………………………… 

Ozren Sudić, član  

 

 …………………………………… 

Srećko Tomas, član 

 

 …………………………………… 

Vesna Korlaet, članica 

 

 


